
Artikel 32-vragen t.b.v. raadsvergadering 16 maart 2017

Van de CDA-fractie de volgende vragen artikel 32 die ik a.s. raadsvergadering aan het college wil 
stellen m.b.t. het zwembadplan:

In de Raad van 16 februari 2017 heeft wethouder Duindam op vraag van het CDA geantwoord dat hij 
in gesprek zou gaan met PSI over de aangenomen motie m.b.t. het zwembadplan van PSI. Recent 
ontvingen wij de brief die de gemeente heeft verstuurd aan PSI gedateerd 21 februari, vijf dagen na 
de raadsvergadering waarin de motie was aangenomen. 

In deze brief geeft de gemeente aan dat, gelet op de in de gemeenteraad aangenomen motie, alle 
medewerking aan het sluiten van vervolgovereenkomsten wordt stopgezet en dat de gemeente PSI 
verzoekt om de intentieovereenkomst op te zeggen.

De vraag die wij aan het college stellen is of er tussen 16 en 21 februari mondeling overleg is geweest 
tussen het college cq de wethouder en PSI zoals de wethouder in de raadsvergadering van 16 februari 
gemeld had te zullen doen.

Indien dat niet het geval is, wat is de reden om eerst de brief d.d. 21 februari te versturen om daarna 
pas in gesprek te komen en daarmee af te wijken van hetgeen in de raadsvergadering van 16 februari 
is gezegd?
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